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Cîtu: Este nevoie sa avem un buget al Bucurestiului rapid; o sa vedem care sunt

nemultumirile

Premierul Florin Cîtu a declarat, miercuri, ca este nevoie ca Bucurestiul sa aiba rapid un buget pentru ca

sunt investitii ce trebuie facute si a anuntat ca va vorbi cu vicepremierul Dan Barna, copresedinte USR

PLUS, pentru a-i chema la discutii pe reprezentantii din Capitala ca sa vada care au fost nemultumirile ce

au facut ca acest buget pe 2021 sa nu fie adoptat.

 

"Coalitia functioneaza foarte bine. (...) În timp ce eram în sedinta de Guvern am auzit ca la Bucuresti nu a fost

adoptat bugetul. O sa am o discutie si o sa vorbesc cu domnul Barna sa îi chemam pe cei de la Bucuresti sa vedem

cum sa rezolvam situatia, sa vedem care sunt de fapt nemultumirile. Este nevoie sa avem un buget al Bucurestiului

rapid. Sunt cheltuieli care trebuie facute, sunt investitii care trebuie facute, dar vom avea o discutie cu ei, ne

implicam sa vedem cum rezolvam situatia cât mai rapid", a afirmat Cîtu, dupa sedinta de Guvern, întrebat în

legatura cu neîntelegerile între consilierii USR PLUS si PNL care au dus la neadoptarea bugetului Capitalei.

 

El a adaugat ca discutia va avea loc cât mai rapid.

 

Miercuri, proiectul bugetului Capitalei pentru anul 2021 nu a primit vot favorabil în sedinta Consiliului General al

Municipiului Bucuresti.

 

În urma unei sedinte care a durat mai mult de trei ore, proiectul de buget al Capitalei nu a primit suficiente voturi

pentru a fi adoptat, înregistrându-se 17 voturi "pentru", 22 "împotriva" si 14 abtineri.

 

Consilierii USR PLUS au anuntat ca bugetul Capitalei va fi votat "imediat ce va fi asezat pe niste fundamente reale

si legale", în timp ce reprezentantii PNL si-au anuntat sustinerea pentru acest buget.
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